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ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ОБРАЗОВАНИЕ, КУЛТУРА, НАУКА И 
КУЛТУРНО МНОГООБРАЗИЕ

ПРОТОКОЛ №44

от заседание на ПК по Образование, култура, наука и културно многообразие 
проведено на 11.05.2021 г. от 10:00 часа

Днес, 11.05.2021г. се проведе заседание на Постоянната комисия по Образование, 
култура, наука и културно многообразие.

Заседанието беше открито от г-жа Малина Едрева - председател на ПК ОКНКМ.
При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 12 общински 
съветници поради което заседанието може да бъде проведено. Списъкът на 
присъстващите членове на комисията е приложен към протокола - Приложение № 1.

Г-жа Малина Едрева докладва проекта за дневен ред на заседанието. Г-н Калановски 
помоли за включване на тема в т. разни

Дневният ред бе подложен на гласуване.

Общо гласували: 
в т.ч.:

12

За 12

Против няма

Въздържали се няма

Комисията подкрепи проекта за дневен ред е 12 гласа “за”.

По т. 1 от дневния ред:
Доклад вх. № СОА21-ВК66-3 848/20.04.2021г. с вносител Албена Атанасова -зам.-кмет на 
Столична община относно: Проект на Решение за приемане на Общинска програма за 
закрила на детето за 2021г.

Г-жа Ал. Атанасова представи целта на програмата определяне местни приоритети за 
закрила на детето и да се очертаят потребности на общ. програма и практика: 7 
конкретни области, приоритети изброени в самия доклад. Работи се дълги години за 
тази общинска програма съобразена със закона за закрила на детето.

Г-жа М. Едрева отбеляза, че докладът се казва проект за решение, но в проекта за 
решение се приема програма.



Общо гласували: 
в т.ч.: 12

За 12

Против няма

Въздържали се няма

По т. 2 от дневния ред:
Доклад с вх. № СОА21-ВК66-3607/14.04.2021 г. относно: План на дейностите за 
изпълнение на Стратегия за подкрепа на личностното развитие на децата и учениците за 
2021 година и Отчет на план на дейностите за изпълнение на Стратегия за подкрепа на 
личностното развитие на децата и учениците за 2020 година с вносител доц. д-р Тодор 
Чобанов - зам.-кмет на Столична община.

Г-жа М. Минчева - в изпълнение на чл. 197 ал. 3 от ЗПУО се предлага план за 
дейностите за 2021г. като той е в съотвествие с ъс Стратетгията за личностите развтиеи 
на деца и учениците 2020-2022г. на СО.
В партньорство е изработен план с РУО-София, центрове за подкрепа на личностното 
развитие, местна комисия за борба с противообществените прояви на малолетни и 
неппълнолтетни. д-я Спорт и младежки дейности. Две стратегически цели : равен достъп 
до образовние и подкрепа на личностно развитиев системата на общинското образование 
и сътрудничество между институциите. В доклада са посочени цели, подцели, 
финасниране както и индикатори за реализация.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 12

За 12

Против няма

Въздържали се няма

По т. 3 от дневния ред:
Доклад с вх. № СОА21-ВК08-3966/17.03.2021г относно: Именуване на безименна улица, 
находяща се в с. Локорско, СО- Район „Нови Искър” с името „Валого“ с вносител 
Даниела Райчева - кмет на район „Нови Искър”

Г-жа Веселка Петкова, зам. кмет на р-н Нови Искър, представи доклада за именуване 
в село Локорско на новообразувана улица. Предложението за името е от кмета на 
селото предвид факта, че имотите попадат в местност носеща това название.



Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 13

За 13

Против няма

Въздържали се няма

По т. 4 от дневния ред:
Доклад с вх. № СОА20-ВК08-1647[6]/11.11.2020г. относно: Именуване на улица на 
територията на район „Витоша“ с името „Мирослав Миндов“ с вносител Теодор Петков 
- кмет на оайон „Витоша“
Г-н Петков запозна ПК с доклада за именуване улица във вилна зона Драгалевци. 
Мирослав Миндов известен актьор, заслужил артист, бил е на специализация по 
режисура в Кралския Шекпсиров Театър, Лондон. Предложението е придружено с 
подписка от собственици на имоти.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 12

За 12

Против няма

Въздържали се няма

По т. 5 от дневния ред:
Доклад с вх. № СОА21-ВК08-3333/08.03.2021г. относно: Предложение за именуване на 
безименна улица, находяща се в м. "ВЕЦ - Симеоново - обслужваща обекти на 
Околовръстен път", СО-Район "Витоша", гр. София с вносител Теодор Петков - кмет на 
район „Витоша“

Г-н Петков запозна ПК с доклада за именуване улица с името Константин Помянов - 
политик, публицист, юрист. Депутат в учредителното НС, два пъти министър на 
правосъдието. Делегат на свищовското македонско дружество.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.:

12



За 12

Против няма

Въздържали се няма

По т. 6 от дневния ред:
Доклад е вх. № СОА21-ВК08-1741-[2]/02.03.2021 и писмо с вх. № СОА21-ВК08- 
1741[4]/0 7.05.2021 относно: Именуване на улици на територията на район „Триадица“ с 
вносител Димитър Божилов - кмет на район „Триадица“.

Г-н Д. Божилов: представидоклад за именуване на улици без имена в кв. Кръстова вада 
като предложението е улиците да носят имена на бълграски архитекти - Генчо Скордев 
и Елена Вакарджиева (семейство архитекти, български модернисти, подкрепят бг 
туристическо движение, дали са не малко хижи). Улиците са комуникирани и одобрени 
от инициативния комитет на кв. Кръстова Вада с допълнението от миналата седмица в 
проекта за решение.

Г-жа М. Едрева - предложението е пред имената да бъде добавено “архитект”.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения НОВ проект за решение, неразделна 
част от настоящото становище.

Общо гласували: 
в т.ч: 12

За 12

Против няма

Въздържали се няма

т. Разни

Г-н В. Калановски се обърна към представители на дирекция култура, че има 
изменения на количествено стойностна сметка за поръчката на оборудването на 
Топлоцентрала. Ще пусне официално искане за отговор. /

А

Поради изчерпване на дневния ред заседанието бе закрито.

Изготвил: 1/^1?-------/-ту
Костанца Ивашж



Председател на ПК по образование, 

култура, наука и кулзурно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование, 

култура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование, 

култура, наука и културно многообразие:

Борислав Бориславов


